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Številka: 900-0002/2022-15 
 
 

Z A P I S N I K 
 

5. redne seje Občinskega sveta Občine Poljčane, 
ki je bila v ponedeljek, 22. 5. 2023, ob 17. uri. v sejni sobi Občine Poljčane 

 
Posnetek 5. redne seje je dostopen na naslovu: 
https://www.youtube.com/@obcinapoljcane8461. 
 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli po e-pošti in je objavljeno tudi na občinski 
spletni strani.  
 
Seja se je pričela ob 17. uri. Vodila jo je županja Občine Poljčane, dr. Petra Vrhovnik. 
 
PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: Andrej Samastur, Boris Kodrič, Anita Jodl, 
Tomaž Marzidovšek, Jožef Kohne, Franc Valand, Janez Vodušek, Aljana Kodrič, 
Dušanka Lužar Šajt, Bogomir Dolenc, Matej Bedenik in Tomaž Kokot, ki se je seje 
udeležil kasneje. 
 
OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: Janja Kodrič, dr. Simona 
Kostanjšek Brglez, Bojan Kajtna. 
 
OBČINSKA UPRAVA: Renata Golob, direktorica občinske uprave, Jelka Hribernik, 
svetovalka za kulturo, turizem in splošne zadeve, Nataša Dvoršak, višja svetovalka za 
okolje in prostor, mag. Robert Vrečko, inšpektor -  vodja medobčinskega inšpektorata 
in redarstva in Nataša Flac Podlipnik, poslovna sekretarka. 
 
ZUNANJI POROČEVALEC: Marko Rojs, Energap d.o.o. – pri 6. točki dnevnega reda. 
 
DRUGI PRISOTNI: predstavnica medijev - Zdenka Detiček Opič, tednik Panorama. 
 

1. točka: UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
Županja je ugotovila, da je občinski svet sklepčen. Prisotnih je bilo 11 članov 
občinskega sveta. 
 
2. točka: POTRDITEV ZAPISNIKA 4. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE POLJČANE  

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  
 
Županja je odprla razpravo, ki se je ni udeležil nihče.  
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Županja je dala na glasovanje: 
 

SKLEP 2: Občinski svet Občine Poljčane potrdi zapisnik 4. redne seje 
Občinskega sveta Občine Poljčane z dne 30. 3. 2023. 

 
Glasovanje svetnic in svetnikov: 
PRISOTNI 11 

ZA 11 
PROTI 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
3. točka: POTRDITEV ZAPISNIKA 1. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE POLJČANE  

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 
Ugotovljeno je bilo, da na zapisnik 1. izredne seje Občinskega sveta Občine Poljčane 
ni pripomb, zato je županja dala na glasovanje: 
 

SKLEP 3: Občinski svet Občine Poljčane potrdi zapisnik 1. izredne seje 
Občinskega sveta Občine Poljčane z dne 18. 4. 2023. 

 
Glasovanje svetnic in svetnikov: 
PRISOTNI 11 

ZA 11 
PROTI 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 

4. točka: DOLOČITEV DNEVNEGA REDA 5. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
OBČINE POLJČANE 

 
S sklicem so svetniki prejeli predlog dnevnega reda 5. redne seje: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti  
2. Potrditev zapisnika 4. redne seje Občinskega sveta Občine Poljčane 
3. Potrditev zapisnika 1. izredne seje Občinskega sveta Občine Poljčane  
4. Določitev dnevnega reda 5. redne seje Občinskega sveta Občine Poljčane  
5. Predlog Odloka o ustanovitvi proračunskega sklada v Občini Poljčane – 

1. obravnava 
6. Letno poročilo o izvajanju lokalnega energetskega koncepta v občini 

Poljčane za leto 2022 
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7. Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Slovenska 
Bistrica, Poljčane in Makole z oceno izvajanja Občinskega programa 
varnosti Občine Poljčane v letu 2022 

8. Določitev dobitnikov nagrad in priznanj občine Poljčane za leto 2023 
9. Določitev dobitnikov priznanj športnikom, ekipam in športnim delavcem 

za športne dosežke v letu 2022 
10. Vprašanja in pobude 
11. Informacije  

 
Na predlagani dnevni red ni bilo pripomb, zato je županja dala na glasovanje: 
 

SKLEP 4: Občinski svet sprejme predlog dnevnega reda 5. redne seje 
Občinskega sveta.  

 
Glasovanje svetnic in svetnikov: 
PRISOTNI 11 

ZA 11 
PROTI 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 

5. točka: PREDLOG ODLOKA O USTANOVITVI PRORAČUNSKEGA SKLADA V 
OBČINI POLJČANE – 1. OBRAVNAVA 

 
Gradivo so člani sveta prejeli s sklicem seje.  
Županja je v okviru 1. obravnave predlagala spremembe v 2. členu predloga odloka, 
in sicer, da se besedilo 2. alineje 2. člena spremeni tako, da se glasi: 'izgradnjo športno 
– rekreativne infrastrukture'. 
 
Županja je pojasnila, da je »ta odlok nastal kot posledica predloga s prve redne seje 
glede ustanovitve fonda, iz katerega bi bila sredstva namenjana v dobrodelne namene. 
Po pravilnikih moramo imeti sprejet odlok in namenske postavke, na katere lahko 
denar namenjamo. Nekaj svetnikov se je že odpovedalo sejninam ampak dokler 
nimamo teh postavk, sredstev ne moremo razporediti«. 
 
Županja je odprla razpravo. 
 
Boris Kodrič, je opozoril, da mora celotni občinski svet odločati, za kaj bodo namenjena 
sredstva iz tega fonda, da to ni samo odločitev županje. 
 
Franc Valand: »Če bomo želeli nekomu na hitro pomagati, mu iz teh sredstev ne bomo 
mogli. Sploh pri humanitarni pomoči. Ko je na razpolago malo časa, naj županja sama 
razsodi komu in koliko se nameni, potem pa naj na seji o tem poroča.« 
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Dušanka Lužar Šajt: »Pravilnik se naj dopolni tako, da odločanje o namenjanju 
sredstev za izvedbo prireditev in humanitarne oz. družbeno koristne namene 
prepustimo županji, pri odločanju za financiranje športne infrastrukture pa naj se 
upoštevajo odločitve občinskega sveta.« 
 
Anita Jodl: »Naj se upošteva višina zneska. Ko gre za nižje zneske, se naj odloči sama 
županja, ko pa za višje, se vpraša tudi občinski svet.« 
 
Županja: »Predlagam, da se omeji glede vsebine. Tu ne bomo operirali z visokimi 
zneski, čeprav upam, da se motim.« 
 
Županja nadalje pojasnjuje, da se sprejmejo spremembe. »Prva sprememba bi bila, 
da se ne omejujemo samo na kolopark, ampak se donator sam odloči, kateri športni 
oz. rekreativni infrastrukturi bo denar namenjen. Druga sprememba je, da se občinski 
svet odloči o usmerjanju sredstev za infrastrukturne projekte in tretja, da se po presoji 
županje in tričlanske komisije odloči, kam bodo sredstva namenjena v dobrodelne 
namene.« 
 
Svetniki so torej v nadaljevanju razprave predlagali tudi spremembo 7. člena odloka, 
da bi imeli možnost odločanja pri razpolaganju s sredstvi.  
 
Občinska uprava je pripravila predlog besedila 7. člena odloka, ki se glasi: 
 
'Za upravljanje in razpolaganje s sredstvi proračunskega sklada je pristojen/-na 
župan/-ja Občine Poljčane (v nadaljevanju župan) ali od nje/-ga pooblaščena oseba 
oziroma občinski svet. 
 
O razpolaganju s sredstvi proračunskega sklada za namene iz 1. in 3. alineje 2. člena 
tega odloka odloča župan. Župan lahko za pomoč pri odločanju o razpolaganju s 
sredstvi proračunskega sklada imenuje posebno tričlansko komisijo.  
 
O razpolaganju s sredstvi proračunskega sklada iz 2. alineje 2. člena odloka odloča 
občinski svet. 
 
Župan poroča občinskemu svetu o izvrševanju proračunskega sklada v polletnem 
poročilu ter pri zaključnem računu proračuna.' 
 
Nadalje je županja pojasnila, da se odlok sprejema na dveh obravnavah in vprašala 
svetnike, če želijo, da se na tej seji opravi še druga obravnava odloka ali se prestavi 
na prvo sejo po počitnicah.  
 

Občinski svet je na predlog županje predlog Odloka o ustanovitvi 
proračunskega sklada v Občini Poljčane obravnaval tudi v 2. obravnavi. 

 
Županja je dala na glasovanje:  
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SKLEP 5.1: Občinski svet Občine Poljčane sprejme Odlok o ustanovitvi 
proračunskega sklada v Občini Poljčane v 2. obravnavi. 

 
Glasovanje svetnic in svetnikov: 
PRISOTNI 11 

ZA 11 
PROTI 0 

 
Sklepi je bil sprejet. 
 

6. točka: LETNO POROČILO O IZVAJANJU LOKALNEGA ENERGETSKEGA 
KONCEPTA V OBČINI POLJČANE ZA LETO 2022 

 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje.  
Lokalni energetski koncept je predstavil Marko Rojs, predstavnik Energetske agencije 
za Podravje (Energap d.o.o.). 
 
Županja je odprla razpravo. 
 
Boris Kodrič: »Kateri lokalni obnovljivi viri energije so izrabljeni? Kakšna je smotrnost 
uvedbe DOLBa na generacijsko napravo SPTE v Poljčanah, saj imamo na kupu 
objekte bloke, dom upokojencev, šola in bi soproizvajali toploto in električno energijo 
na lesno biomaso.« 
 
Marko Rojs pojasnjuje, »da so DOLBi na SPTE precej zahtevni za upravljanje. Poleg 
tega je investicija zelo visoka. Sicer pa ideja ni slaba, sploh, če pritegnete dobrega 
upravitelja in zasebne odjemalce«. 
 
Županja je postavila vprašanje glede sončnih elektrarn, predvsem ker trenutno 
omrežje ne omogoča, da bi se individualne hiše priklopile nanj, kaj šele gospodarstvo.  
 
Marko Rojs odgovarja, da »shema samooskrbe v osnovi ni bila zasnovana pošteno. 
Na nivoju države bi morali omejiti moč sončne elektrarne na 3 ali 4 kW. S tem bi 
omogočili namesto ene ali dveh 13 kilovatnihelektrarn recimo 8 manjših elektrarn. To 
bi bilo bolj v korist. Tisti, ki so si prvi omislili sončne elektrarne, so zdaj benificirani, na 
račun drugih, vsi ostali so potegnili kratko«. 
 
Županja: »Kako naj občina po tem sistemu sanira svoje stavbe?« 
 
Marko Rojs: »Po tem sistemu ne bo šlo. Letos ne, v naslednjem letu pa bo vzpostavljen 
drug sistem, v kombinaciji z baterijami, a glede tega še težko kaj rečem.« 
 
Boris Kodrič: »Pri RCN je polnilnica za električne avtomobile. Kako je s ponujanjem 
brezplačne električne energije za polnjenje avtomobilov?« 
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Županja pojasnjuje, da se občina  ne sme tržno obnašati, ne sme prodajati električne 
energije. »Iščemo druge rešitve in ko bomo imeli konkretne podatke, vam jih bomo 
predstavili in se bomo skupaj odločili za najbolj optimalno rešitev. Do takrat bomo pa 
nudili brezplačno polnjenje.« 
 
Županja je dala na glasovanje: 
 

SKLEP 6: Občinski svet Občine Poljčane se seznani z letnim poročilom o 
izvajanju lokalnega energetskega koncepta v občini Poljčane za leto 2022. 

 
Glasovanje svetnic in svetnikov: 
PRISOTNI 11 

ZA 11 
PROTI 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
Ob 17.34 uri sta zapustila sejo Nataša Dvoršak in Marko Rojs. 
 

7. točka: POROČILO O DELU MEDOBČINSKEGA INŠPEKTORATA IN 
REDARSTVA OBČIN SLOVENSKA BISTRICA, POLJČANE IN MAKOLE Z 
OCENO IZVAJANJA OBČINSKEGA PROGRAMA VARNOSTI OBČINE 
POLJČANE V LETU 2022 

 
Gradivo so člani sveta prejeli s sklicem seje.  
S PowerPoint predstavitvijo je temo točke predstavil mag. Robert Vrečko, inšpektor -  
vodja medobčinskega inšpektorata in redarstva. 
 
Županja je dala poročilo na razpravo. 
 
Boris Kodrič: »So bili vaši nadzori gradbenih zadev, večinoma je to skladno s 
prostorskimi akti, po uradni dolžnosti ali je šlo za prijave?« 
 
Robert Vrečko odgovarja, da »gre za oboje. Za lastne nadzore in prijave občanov, ki 
so večkrat posledica medsosedskih odnosov«. 
 
Tomaž Marzidovšek je izpostavil problematiko posedka cestnega odseka pri koncu 
naselja Studenic in začetku Novak, v bližini je tudi most z leseno konstrukcijo in 
sprašuje, če se odvijajo kake aktivnosti v zvezi s sanacijo, saj so razmere nevzdržne. 
 
Robert Vrečko: »Ta posedek je na državni cesti. Z Direkcije niso bili pripravljeni 
pristopiti k reševanju težave. Predstavnik Cestnega podjetja se je precej angažiral, da 
čimprej rešimo ta posedek in most.« 
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Županja je pripomnila, da »se je gospa inšpektorica izgovarjala na vse načine, da 
država nima denarja za vzdrževanje državnih cest. Država se zelo mačehovsko 
obnaša do infrastrukture, ne poskrbijo niti za primarno varnost. Kako in kdaj bomo 
zadevo uredili, ne morem reči, bomo pa pritiskali še naprej«.  
 
Županja je dala poročilo inšpektorata na glasovanje:  
 

SKLEP 7: Občinski svet Občine Poljčane se seznani s Poročilom o delu 
Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Slovenska Bistrica, Poljčane in 
Makole z oceno izvajanja Občinskega programa varnosti Občine Poljčane v letu 
2022. 

 
Glasovanje svetnic in svetnikov: 
PRISOTNI 11 

ZA 11 
PROTI 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
Ob 17.47 uri je mag. Robert Vrečko zapustil sejo. 
 

8. točka: DOLOČITEV DOBITNIKOV PRIZNANJ IN NAGRAD OBČINE POLJČANE 
ZA LETO 2023 

 
Gradivo za 8. točko so člani sveta prejeli s sklicem seje.  
Nagrajence in obrazložitve je prebral predsednik komisije za priznanja in odlikovanja, 
Tomaž Marzidovšek. 
 
Razprave ni bilo, zato je županja dala na glasovanje: 
 

SKLEP 8.1: Na podlagi določil 18. člena Odloka o priznanjih Občine Poljčane – 
uradno prečiščeno besedilo (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 53/2019) se 
Zahvalna listina občine Poljčane podeli: 

Vincencu Zobcu 
• Za dolgoletno uspešno delo na področju gasilstva in prizadevnost na 
vzgojno izobraževalnem področju. 
 
Vincenc Zobec je bil od leta 1985 do lanskega septembra zaposlen na Osnovni 
šoli Kajetana Koviča Poljčane, kjer je s svojimi znanji in spoznanji bogatil 
strokovno pedagoško teorijo in prakso ter pustil močan pečat na strokovnem 
področju širjenja idej, dobre prakse, izboljšanju pedagoškega dela, povezovanja 
strokovnih delavcev, na področju razvoja digitalne tehnologije in mnogih drugih 
področjih. Z avtorstvom in soavtorstvom na področju učnih sredstev in 
pripomočkov je pomembno prispeval k razvoju slovenske pedagoške stroke, 
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sodeloval na številnih lokalnih, državnih in mednarodnih dogodkih, 
konferencah, tekmovanjih in drugih dogodkih. 
Ob vsem pedagoškem udejstvovanju pa je aktiven član v društvih, predvsem v 
PGD Poljčane, kjer je vse od leta včlanitve 1990 opravljal številne funkcije od 
dela tajnika, člana operativne enote društva, vodja intervencije, člana upravnega 
odbora in predsednika mladinske komisije. Vincenc je član tudi v društvu KUD 
Janko Živko Poljčane, FD Košuta Poljčane, Planinskem društvu Poljčane, AMD 
Poljčane in v Šolskem športnem društvu Poljčane.  
 
SKLEP 8.2: Na podlagi določil 18. člena Odloka o priznanjih Občine Poljčane – 
uradno prečiščeno besedilo (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 53/2019) se 
Priznanje občine Poljčane podeli: 

Francu Španringu  
• Za uspešno in dolgoletno prostovoljno delo na področju vzgoje in 

preventive v cestnem prometu ter aktivno delovanje v društvih. 
 

Franc Španring je aktiven član ZŠAM vse od leta 1963. Vsa ta leta aktivno 
sodeluje pri številnih akcijah na področju vzgoje in preventive v cestnem 
prometu, pomaga pri delovnih akcijah ZŠAM, opravlja funkcijo podpoveljnika 
uniformiranih članov, je član UO in opravlja poklic šoferja.  
Prav tako je aktiven v Društvu upokojencev Poljčane, Planinskem društvu 
Poljčane in Vinogradniško sadjarskem društvu Poljčane.  
 
SKLEP 8.3: Na podlagi določil 18. člena Odloka o priznanjih Občine Poljčane – 
uradno prečiščeno besedilo (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 53/2019) se 
Priznanje občine Poljčane podeli: 

Hani Brumec  
• Za enkraten dosežek na znanstvenem področju. 

 
Hana Brumec, dijakinja 4. letnika Srednje šole Slovenska Bistrica, je minulo 
šolsko leto skupaj s šolskim kolegom Damjanom Dovnikom pripravila 
raziskovalno nalogo z naslovom Merjenje kefeid tipa Delta ščita in dosegla 2. 
mesto na Državnem srečanju mladih raziskovalcev Slovenije ter se uvrstila na 
tekmovanje za mlade znanstvenike Regeneron ISEF, ki bo maja v Dallasu.  

 
Glasovanje svetnic in svetnikov: 
PRISOTNI 11 

ZA 11 
PROTI 0 

 
Sklep so bili/niso bili sprejeti.  
 
9. točka: DOLOČITEV DOBITNIKOV PRIZNANJ ŠPORTNIKOM, EKIPAM IN 

ŠPORTNIM DELAVCEM ZA ŠPORTNE DOSEŽKE V LETU 2022 
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Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje.  
Nagrajence in obrazložitve je prebral Tomaž Marzidovšek, predsednik komisije. 
 
Razprave se ni udeležil nihče, zato je županja dala na glasovanje: 
 

V skladu z določili Pravilnika o podeljevanju priznanj športnikom in športnim 
delavcem Občine Poljčane - uradno prečiščeno besedilo (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 53/2019)  je komisija obravnavala prispele predloge, se 
seznanila z njihovimi utemeljitvami in sklenila občinskemu svetu predlagati, da 
sprejme naslednje sklepe: 
 
 
SKLEP 9.1: Na podlagi določil 2. in 3. člena Pravilnika o podeljevanju priznanj 
športnikom in športnim delavcem Občine Poljčane - uradno prečiščeno besedilo 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 53/2019), naziv perspektivnega športnika 
prejme: 
 

Alen Kurež, za športne uspehe v atletiki v letu 2022. 
 
SKLEP 9.2: Na podlagi določil 2. in 3. člena Pravilnika o podeljevanju priznanj 
športnikom in športnim delavcem Občine Poljčane - uradno prečiščeno besedilo 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 53/2019), naziv perspektivnega športnika 
prejme: 
 

Gašper Hribernik, za športne uspehe v atletiki v letu 2022. 
 

SKLEP 9.3: Na podlagi določil 2. in 3. člena Pravilnika o podeljevanju priznanj 
športnikom in športnim delavcem Občine Poljčane - uradno prečiščeno besedilo 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 53/2019), naziv perspektivnega športnika 
prejme: 
 

Danaja Kiselak, za športne uspehe v atletiki v letu 2022. 
 
SKLEP 9.4: Na podlagi določil 2. in 3. člena Pravilnika o podeljevanju priznanj 
športnikom in športnim delavcem Občine Poljčane - uradno prečiščeno besedilo 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 53/2019), naziv perspektivnega športnika 
prejme: 
 

Žiga Pivec, za športne uspehe v judu v letu 2022. 
 
SKLEP 9.5: Na podlagi določil 2. in 3. člena Pravilnika o podeljevanju priznanj 
športnikom in športnim delavcem Občine Poljčane - uradno prečiščeno besedilo 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 53/2019), naziv perspektivnega športnika 
prejme: 
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Nuša Majer, za športne uspehe v beachwrestlingu v letu 2022. 
 
SKLEP 9.6: Na podlagi določil 2. in 3. člena Pravilnika o podeljevanju priznanj 
športnikom in športnim delavcem Občine Poljčane - uradno prečiščeno besedilo 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 53/2019), naziv perspektivnega športnika 
prejme: 
 

Ana Jeza, za športne uspehe v beachwrestlingu v letu 2022. 
 
SKLEP 9.7: Na podlagi določil 2. in 3. člena Pravilnika o podeljevanju priznanj 
športnikom in športnim delavcem Občine Poljčane - uradno prečiščeno besedilo 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 53/2019), naziv perspektivnega športnika 
prejme: 
 

Anže Brumec, za športne uspehe v šahu v letu 2022. 
 

SKLEP 9.8: Na podlagi določil 2. in 3. člena Pravilnika o podeljevanju priznanj 
športnikom in športnim delavcem Občine Poljčane - uradno prečiščeno besedilo 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 53/2019), naziv perspektivnega športnika 
prejme: 
 

Rene Kodrič, za športne uspehe v šahu v letu 2022. 
 
SKLEP 9.9: Na podlagi določil 2. in 3. člena Pravilnika o podeljevanju priznanj 
športnikom in športnim delavcem Občine Poljčane - uradno prečiščeno besedilo 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 53/2019), naziv perspektivnega športnika 
prejme: 
 

Val Šajt, za športne uspehe v športnem plezanju v letu 2022. 
 
SKLEP 9.10: Na podlagi določil 2. in 3. člena Pravilnika o podeljevanju priznanj 
športnikom in športnim delavcem Občine Poljčane - uradno prečiščeno besedilo 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 53/2019), naziv najboljše športnice občine 
Poljčane prejme: 
 

Sara Trbulin, za športne uspehe v rokoborbi v letu 2022. 
 
SKLEP 9.11: Na podlagi določil 2. in 3. člena Pravilnika o podeljevanju priznanj 
športnikom in športnim delavcem Občine Poljčane - uradno prečiščeno besedilo 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 53/2019), naziv najboljšega športnika 
občine Poljčane prejme: 

 
Klemen Španring, za športne uspehe v teku in gorskem teku v letu 2022. 

 
SKLEP 9.12: Na podlagi določil 2. in 3. člena Pravilnika o podeljevanju priznanj 
športnikom in športnim delavcem Občine Poljčane - uradno prečiščeno besedilo 
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(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 53/2019), priznanje za nominacijo za naziv 
najboljše ekipe prejme: 
 

Kros ekipa, starejši dečki letnik 2007 OŠ Kajetana Koviča Poljčane, 
za športne uspehe v krosu v letu 2022. 

 
SKLEP 9.13: Na podlagi določil 2. in 3. člena Pravilnika o podeljevanju priznanj 
športnikom in športnim delavcem Občine Poljčane - uradno prečiščeno besedilo 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 53/2019), priznanje za nominacijo za naziv 
najboljše ekipe prejme: 
 

Kros ekipa, mlajši dečki letnik 2011 OŠ Kajetana Koviča Poljčane, 
za športne uspehe v krosu v letu 2022. 

 
SKLEP 9.14: Na podlagi določil 2. in 3. člena Pravilnika o podeljevanju priznanj 
športnikom in športnim delavcem Občine Poljčane - uradno prečiščeno besedilo 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 53/2019), priznanje za nominacijo za naziv 
najboljše ekipe prejme: 
 

Beachwrestling team Rokoborskega kluba Poljčane, 
za športne uspehe v beachwrestlingu v letu 2022. 

 
SKLEP 9.15: Na podlagi določil 2. in 3. člena Pravilnika o podeljevanju priznanj 
športnikom in športnim delavcem Občine Poljčane - uradno prečiščeno besedilo 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 53/2019), priznanje za naziv najboljše ekipe 
prejme: 
 

Ekipa šah, mlajši dečki F12, Osnovne šole Kajetana Koviča Poljčane, 
za športne uspehe v šahu v letu 2022. 

 
SKLEP 9.16: Na podlagi določil 2. in 3. člena Pravilnika o podeljevanju priznanj 
športnikom in športnim delavcem Občine Poljčane - uradno prečiščeno besedilo 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 53/2019), naziv zaslužni športni delavec 
prejme: 
 

Jožica Fuchs za uspešno delovanje na področju treniranja odbojke 
in prenašanja športnih veščin na mlade. 

 
Glasovanje svetnic in svetnikov: 
PRISOTNI 11 

ZA 10 
PROTI 0 

 
Iz glasovanja je bila zaradi sorodstvene vezi z nagrajencem izločena Dušanka Lužar 
Šajt. 
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Sklepi so bili sprejeti. 
 

10. točka: VPRAŠANJA IN POBUDE 

 
Anita Jodl je kot predsednica Statutarno pravne komisije pozvala svetnike, da ji do 30. 
junija posredujejo predloge za dopolnitve in spremembe Statuta občine in Poslovnika 
občinskega sveta, kar bi bilo predstavljeno na jesenski seji. 
 
Franc Valand je predlagal, da bi bilo v občini več ponudnikov izvajalcev pogrebnih 
storitev. 
Županja je istega mnenja in povedala, da pogovori o tem tečejo. 
 
Tomaž Marzidovšek je izpostavil alarmantno stanje kanala v Klečah pri stanovanjskih 
hišah Voukovih in Turinovih. »Kanal se ob večjih nalivih zadela in voda se razliva po 
cestišču in takrat  so ljudje odrezani od sveta. Cestno podjetje je sicer saniralo, ampak 
je cestišče že zelo uničeno. Že v prejšnjem mandatu je bila naročena projektna 
dokumentacija. Kako kaže s tem? Treba je najti celovito rešitev, ljudje so razburjeni, 
saj to traja že tri, štiri leta.« 
 
Županja pojasni, da »je težava, ker je voda preusmerjena v stare rudniške cevi, 
premera približno 80 cm, po katerih so spravljali premog v dolino. Zaradi goloseka na 
zgornjem delu se vse veje in kamenje spira v te cevi. Sicer jih je Cestno podjetje jih je 
že očistilo, ampak se je situacija ob prvem naslednjem nalivu ponovila. Sporno je to, 
da so te rudniške cevi speljane pod objekti. Dokumentacija za ureditev te situacije je 
bila naročena lani spomladi, do danes še nismo dobili nobenega odgovora. Sanacija 
bo zelo obsežna, po internih ocenah bo znašala nekje 80 000 EUR, kar ni bilo planirano 
v Proračunu, ampak bo vzeto iz Proračunskega sklada, ker so ogrožene hiše. S 
sanacijo bomo pričeli takoj, ko prejmemo projekt«. 
 
Boris Kodrič je vprašal, »kako je z OPPN v Studenicah? PZI čistilna naprava – kdaj bo 
prijava gradnje? Čakamo še na odgovore za celotno Projektno dokumentacijo za 
Podjetniški inkubator, predvsem, končni stroški, ker smo 'drobili' dokumentacijo. Prosil 
bi za pisni odgovor, kakšna je udeležba na dogodkih, ki se odvijajo v Razvojnem centru 
narave. Pozivam, da se pripravi sklep za bazenski kompleks. Če smo sprejeli 
odločitev, da ne bomo šli v stanovanjsko gradnjo, moramo sklep, ki smo ga o tem 
sprejeli pred pol leta in še vedno velja s sklepom preklicati. Prosim za pisni odgovor, 
koliko smo vložili v to, da smo prišli do te faze, da so parcele razparcelirane. Kolikšen 
je bil strošek urejanja dokumentacije, OPPN, parcelacije in drugega«. 
 
Županja je predlagala, da se pisni odgovori pripravijo so naslednje seje. 
 
Andrej Samastur je vprašal, kako je s sanacijo plazu pri stanovanjski stavbi Košičevih 
na Stanovskem. Nadalje je  vprašal, če so že rezultati razpisa glede ohranjanja 
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kulturne dediščine. Predlagal je, da se na tenis igrišču namesti tabla s pravili glede 
vzdrževanja reda.  
 
Županja: »Občina je naročila elaborat o sanaciji plazu na Stanovskem. Izdali smo sklep 
o delnem sofinanciranju, s čimer so seznanjeni. Čakamo na njihov odgovor.«  
Andrej Samastur: »Ogrožena je njihova cesta, in če bo šla, bo posledično šla tudi 
občinska cesta. Mulde niso urejene in vsa voda vdira na njihovo cesto. Odgovornost 
je tudi na strani občine, da nismo pravočasno uredili muld.« 
 
Županja se strinja: »Mulde res niso urejene, kot bi morale biti, vendar ni za vse kriva 
občina. Na starih ortofoto posnetkih je razvidno, da bi tudi lastniki morali prevzeti del 
odgovornosti. Pričakovati, da bo občina krila celotni strošek sanacije je neutemeljeno. 
To je grozna situacija. Povejte, s katere postavke naj jemljemo sredstva, pa bomo šli 
generalno v sanacije vseh plazov, ki jih ob tem deževju ni bilo malo.« 
 
Dušanka Lužar Šajt je podala pobudo v zvezi z digitalizacijo poslovanja in 
komuniciranja. »Na primer, pri pošiljanju e-pošte nam svetnikom se naj nastavi 
avtomatski odgovor o prejetju. Isto pri pošiljanju sklepov - ni jih potrebno pošiljati po 
klasični priporočeni pošti z vročilnico. Zaradi vročitev po pošti se tudi postopki 
zavlačujejo. Vse bolj se uporablja elektronska pošta in digitalni podpisi. Uvajanje 
digitalnega poslovanja bi se lahko upoštevalo tudi, ko se bo prenavljal naš Poslovnik.« 
 

11. točka: INFORMACIJE  

 
Županja je seznanila prisotne z naslednjimi informacijami: 
 

 Ministrstvo za naravne vire in prostor nas je pozvalo, naj pripravimo pregled 
plazov in okvirne stroške. Dosedanje primere, kot so plazovi, razna odnašanja, 
posedki na cestah itd. smo jim poslali in po prvih ocenah je škode za približno 
450 000 EUR. Takih primerov je bilo do sedaj 16 in število se bo zagotovo še 
povečalo. Nove tabele jim bomo sproti pošiljali, če pa bomo uspešni glede 
pridobivanja finančnih virov za sanacijo teh nesreč pa težko rečem, ker so na 
ministrstvu zelo neodzivni. Ocene škode, ki smo jim podali še ne vključujejo 
škode na kmetijskih površinah, ki je prav tako enormna. Vse je pod vodo, kar ni 
zgnilo, je odneslo in podobno. Novih semen ni več na trgu. Dnevno apeliramo 
na ministrstva, da pomagajo. 

 
Ob 18.12 uri se je seje udeležil Tomaž Kokot. 
 

 Otvoritev Medgeneracijski parka bo 21. junija. Vsi vljudno vabljeni. Povabili smo 
tudi arhitektko Mojco Gregorski, da nam predstavi zasnovo parka. Pri vhodu z 
Bistriške ceste bomo dodali bariero zaradi varnosti otrok. Uredili bomo dostop 
do železniške postaje. Vsaj dela še niso zaključena. 
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 Občina ima novo spletno stran. Ni še vse popolno, prosim preglejte jo in nam 
podajte predloge in pripombe. Prešli bomo na digitalno poslovanje. Občani bodo 
vloge digitalno urejali. 

 Kar se tiče podjetniškega inkubatorja - pred časom smo gostili ministra za 
kohezijo in regionalni razvoj. Pohvalil je našo vlogo, rezultati pa bodo znani 
predvidoma konec junija.  

 Iz OŠ Kajetana Koviča smo prejeli predlog za nadstrešnico, kovinske 
konstrukcije , cca 90 m2. Mi smo pridobili nekaj ponudb za manjše strešice, kar 
pa se je izkazalo za nefunkcionalno. Še naprej bomo iskali ugodne rešitve. 

 V začetku junija bomo na delovnem sestanku gostili predstavnike odločevalcev 
in urejevalcev vodnih teles: Ministrstvo za naravne vire in prostor, Ministrstvo 
za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, Vodno gospodarstvo Drava Ptuj in Zavod 
Republike Slovenije za varstvo narave, s katerimi želimo za isto mizo izpostaviti 
izzive in iskati rešitve za urejanje območij Nature 2000 in drugih zavarovanih 
območij. Do tega petka nam prosim podajte predloge, izpostavite težave in 
izzive ali predlagate rešitve, za katere bi želeli, da jih izpostavimo.  

 Vljudno vabljeni vsi na dogodke ob občinskem prazniku. V petek, 26. maja bo 
prireditev za najmlajše, v soboto, 27. maja pa  dopoldne vabljeni na Boč, proti 
večeru še pod šotor pri gasilskem delu.na zabavni del. Podelitev priznanj bo 2. 
junija na proslavi, na katero boste še posebej vsi povabljeni. 

 
Tomaž Kokot: »V medgeneracijskem parku je potrebno zamenjati celotno travnato 
površino, saj je zemlja povsod pomešana z večjimi kamni. Težiti bi morali k lepše 
urejenim zelenicam in parkom. Pred časom sta dva psa prišla v vrtec. Kako ukrepati, 
da do tega več ne bi prišlo? Mi smo lastniki vrtca in šole in kot odgovorni lastnik 
moramo nekaj ukreniti.« 
 
Županja je pojasnila, da je bil naš redar v nekaj minutah v šoli. »Srečo smo imeli, da 
sta bila psa prijazna in da ni prišlo do česa hujšega. Kaj lahko kot Občina tu naredimo? 
Najprej morajo odgovorni lastniki psov nekaj narediti. Šolo in vrtec bomo pozvali, da 
skupaj najdemo kako rešitev. Do takrat pa naj se vrata zaklepajo in informatorka v šoli 
naj bo ves čas nekje pri vhodu.« 
 

K tč 5. : 
Svetniki so v rednem delu 5. točke predlagali, da se obravnava 2. branja opravi 
ob koncu seje: 

 

5. točka: PREDLOG ODLOKA O USTANOVITVI PRORAČUNSKEGA SKLADA V 
OBČINI POLJČANE – 2. OBRAVNAVA 

 
Renata Golob, direktorica občinske uprave je v času med sejo dopolnila 2., 7. in 8. člen 
Odloka o ustanovitvi proračunskega sklada v Občini Poljčane. 
 
Županja je odprla razpravo. 
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Tomaž Kokot je vprašal o višini sredstev v skladu. 
 
Županja mu je pojasnila vse o proračunskem skladu, kakor je bilo povedano že v 
rednem delu seje, v 5. točki dnevnega reda. 
 

Sklep 5.2: Občinski svet Občine Poljčane sprejme Odlok o ustanovitvi 
proračunskega sklada v Občini Poljčane v 2. obravnavi. 

 
Glasovanje svetnic in svetnikov: 
PRISOTNI 12 

ZA 12 
PROTI 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
S tem je bil izčrpan dnevni red 5. redne seje Občinskega sveta Občine Poljčane. Ob 
koncu je županja svetnike še enkrat povabila na prireditve ob občinskem prazniku in 
jim zaželela lepo poletje. Sejo je zaključila ob 18.40 uri. 
 
 
 
         Zapisala: 

 
 
                                     
                                     Županja: 

Nataša Flac Podlipnik                              dr. Petra Vrhovnik 
  

 


